
 

Protokół 
z  sesji X Rady Powiatu w Sandomierzu w dniu 7 sierpnia 2015 roku. 

 
Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego                                   
– obrady rozpoczęto o godz. 10-tej. 
 
W Sesji uczestniczyło szesnastu radnych, pięciu radnych nieobecnych 
usprawiedliwionych (lista obecności w załączeniu). 
 
Ad.1  Obradom przewodniczył  Przewodniczący Rady Powiatu – Pan 
Tomasz Huk, a protokołowała Pani Urszula Surowiec – Główny Specjalista 
Biura Rady.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu dokonał otwarcia obrad  X Sesji  
i przywitał przybyłych na sesję :  
- Radnych Powiatu Sandomierskiego,  
- Pracowników starostwa,  
- Mieszkańców powiatu,  
- Przedstawicieli mediów,  
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady stwierdził quorum sesji i prawomocność obrad. 
Przewodniczący   poinformował, że radni wraz z materiałami otrzymali 
porządek.  
                                                                                    
Zapytał, czy  są uwagi do proponowanego porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Uwag nie było, porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

1. Otwarcie X sesji Rady Powiatu w Sandomierzu 
2. Przyjęcie porządku obrad X sesji Rady Powiatu. 
3. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Powiatu.  
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działalności Zarządu 

Powiatu. 
5.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości pomiędzy 
Powiatem Sandomierskim, a Skarbem Państwa. 

b) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Powiat 
Sandomierski. 



c) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Sandomierskiego na lata 2015-2027. 

d) zmian w budżecie powiatu na 2015 rok. 
6. Interpelacje i zapytania. 
7. Sprawy różne. 
8. Zakończenie obrad X sesji Rady Powiatu w Sandomierzu. 

 

Ad. 3  
Przewodniczący poinformował, że protokół z X sesji Rady Powiatu zgodnie 
z art. 34 ust. 4 statutu powiatu sandomierskiego był wyłożony                              
do publicznego wglądu w Biurze Rady, zapytał czy radni mają uwagi. 
Uwag nie było.  
Protokół X sesji Rady Powiatu został przyjęty jednogłośnie.   

  
Ad. 4 
Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Zarządu o przedstawienie 
sprawozdania z działalności Zarządu pomiędzy sesji. 
 

     Zarząd Powiatu odbył w tym czasie dwa posiedzenia wynikiem, których 
są między innymi projekty uchwał skierowane Wysokiej Radzie                             
do rozpatrzenia na dzisiejszej sesji. 
Ponadto Zarząd podjął uchwały w sprawie powołania komisji 
egzaminacyjnych dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień 
nauczyciela mianowanego. W tym roku do egzaminu na awans na stopień 
nauczyciela mianowanego przystępuje 7 nauczycieli. 
 
Odbył się przetarg na długoterminowy kredyt bankowy na sfinansowanie 
planowanego deficytu, do przetargu przystąpiło dwóch oferentów. Przetarg 
wygrał Bank Spółdzielczy w Sandomierzu. Pieniądze w kwocie 2.400.000 zł 
wpłynęły już na konto Powiatu. 
 
W dniu 3 sierpnia br. obył się konkurs na stanowisko Dyrektora Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej w Sandomierzu. Do konkursu przystąpiły 
trzy osoby, w trakcie konkursu na stanowisko Dyrektora Poradni 
wyłoniono Panią Monikę Kozerę-Wierzchoś. Pani Monika Kozera-
Wierzchoś pracuje w Poradni jako logopeda. 
  
W związku z 71. rocznicą "Akcji Burza", w niedzielę 2 sierpnia 2015 
r. odbyły się w Sandomierzu uroczystości poświęcone I Batalionowi 2 Pułku 
Piechoty Legionów Armii Krajowej oraz jego żołnierzom poległym w walce 
pod Pielaszowem w 1944 roku. Dalsze uroczystości odbyły się                               
w miejscowości Pielaszów, gdzie przy pomniku odbyła się uroczysta msza 
w intencji poległych oraz złożenie wiązanek kwiatów. 



Starosta poinformował, że na podstawie pozytywnej oceny pracy Pana 
Krzysztofa Zielińskiego, Zarząd Powiatu przedłużył na kolejną kadencję 
pełnienie funkcji dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego w Sandomierzu. 
  
Sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości.  
 
Ad. 5 
a) Przewodniczący porosił Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej, Gospodarowania Mieniem Powiatowym, 
Geodezji i Kartografii o przedstawienie opinii do projektu uchwały                         
w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości pomiędzy 
Powiatem Sandomierskim, a Skarbem Państwa. 
Przewodniczący Komisji poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Pytań nie było. 
 Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr X/47/2015 w sprawie wyrażenia 
zgody na zamianę nieruchomości pomiędzy Powiatem Sandomierskim, a 
Skarbem Państwa została podjęta jednogłośnie. 
 

b) Przewodniczący porosił Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej, Gospodarowania Mieniem Powiatowym, 
Geodezji i Kartografii o przedstawienie opinii do projektu uchwały                         
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Powiat 
Sandomierski. 
Przewodniczący Komisji poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Pytań nie było. 
 Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr X/48/2015 w sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie nieruchomości przez Powiat Sandomierski została 
podjęta jednogłośnie. 
 

c)  Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu                              
i Finansów o przedstawienie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian                               
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sandomierskiego na lata 2015-
2027. 
 Przewodniczący Komisji poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Pytań nie było. 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr X/49/2015 w sprawie  zmian                               
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sandomierskiego na lata 2015-
2027 została podjęta jednogłośnie. 
 
d) Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów 
o przedstawienie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
powiatu na 2015 rok.                                



 Przewodniczący Komisji poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Pytań nie było. 
 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr X/50/2015 w sprawie  zmian                  
w budżecie powiatu na 2015 rok została podjęta jednogłośnie.                                
 

Ad. 6 

  Przewodniczący poprosił o składanie interpelacji i zapytań, składane 
interpelacje muszą mieć potwierdzenie na piśmie. 
 
Przypominał, że zgodnie z art. 19 Statutu Powiatu interpelacje składa się w 
sprawach zasadniczych dla powiatu. 
 

Radny Waldemar Maruszczak złożył interpelację w której zwrócił się  
prośbą o interwencję w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w Kielcach                          
w sprawie wyjazdu z drogi powiatowej w miejscowości Gierlachów. Radny 
poinformował, że zamontowane na drodze wojewódzkiej barierki ochronne 
całkowicie zasłaniają widoczność dla wyjeżdżających z drogi powiatowej. 
Zamontowane lustro nie rozwiązało problemu, czego przykładem są trzy 
wypadki drogowe na tym skrzyżowaniu. 
Przewodniczący poparł stanowisko radnego. Potwierdził, że zainstalowane 
barierki stwarzają problem przy wyjeździe.  
 
Radny Waldemar Maruszczak złożył również zapytanie w sprawie braku 
asfaltu przy Domach dla Dzieci i Młodzieży w Łoniowie. Zapytał, dlaczego 
nie ma asfaltu na drodze dojazdowej do domów. 
 Starosta odpowiedział, że może gmina zechce wybudować tam drogę 
asfaltową, obok naszych domów powstają również domy mieszkańców wsi 
Łoniów. 
 
Radny Krzysztof Szaraniec złożył interpelację w sprawie wykonania 
chodnika wzdłuż drogi powiatowej w miejscowości Krowia Góra i 
częściowo Jasienica na odcinku pomiędzy drogą krajową nr 9 i drogą 
krajową nr 79. Wykonanie powyższej inwestycji jest konieczne ze względu 
na zagrożenie życia i zdrowia ludzkiego. 
Starosta poinformował, że Powiat przyjął zasadę, że  jeżeli gmina chce mieć 
w danej miejscowości chodnik, to powiat odda w najem działkę pod 
budowę chodnika i gmina w ramach własnych środków może chodnik 
wybudować. 
 
 



Ad. 7 

Sprawy różne. 

 
Ad. 8 
Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Rady zamknął obrady X 
sesji o godz.  10:45. 
 
Na tym protokół zakończono.  
     
Protokołowała:  
U. Surowiec         
 


